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متن پرسش

سلام و نور استاد عزیز .خیلی تشکر از مطالب خوبتون . بنده از اتباع افغانستان هستم که خدمتتان

مزاحم میشم . بنده و چند نفر دیگر به شدت دنبال معارف بودیم که الحمدالله با کانالهای شما اشنا

شدیم . در ایران متاسفانه اکثرا با چشم یک زباله با ما برخورد میشود ! حتی برخی از مذهبی ها هم در

قم همینطور با ما برخورد میکنند . نمیدانیم چه کنیم! الان که معارف شما را پیدا کردیم حس میکنیم

جان ما دنبال چنین معارفی بود از جنس وحدت روح و جسم همه انسانها . ولی چه کنیم که در کشور

ما اصلا اجازه نشر معارف عمیق وجود ندارد ! ماهم با هزار بدبختی چون در ایران بودیم توانستیم با

شما اشنا شویم . ولی نمیدانم از کجا باید شروع کنیم .؟ و اینکه چه کنیم با مردم عزیز ایران که چنین

رفتارهای نژاد پرستانه ای با ما دارند ! من در مطالب شما احساس کردم که شما فقط به روح ما نگاه

میکنید نه جسم ما که از کجاست ، ب خاطرهمین به شما استاد عزیز پیام فرستادیم . شما کمی از این

مساله برایم بفرماد تا روشن شود برایم که باید چه کنم در این زمانه عجیب که ترامپ را از خود

میداند ولی مسلمان شیعه افغانی را دشمن خود ! مگر فاطمیون چه بدی به مردم کرده اند که هم باید

از جانب افغانهای افراطی فحش بخورند و هم از جانب برخی ایرانی های تفریطی . چه باید کرد ؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: خود جنابعالی میدانید که از نظر اسلام همچنان که قرآن میفرماید: «يَا

هَ هِ أَتْقَاكُمْ إِنَّ اللَّ كْرَمَكُمْ عِنْدَ اللَّ هَا النَّاسُ إِنَّا خَلَقْنَاكُمْ مِنْ ذَكَرٍ وَأُنْثَى وَجَعَلْنَاكُمْ شُعُوبًا وَقَبَائِلَ لِتَعَارَفُوا إِنَّ أَ أَيُّ

عَلِيمٌ خَبِيرٌ» و این یعنی آنچه مهم است انسانیت انسانها میباشد و همینکه با متانت و حوصله و

صبر جلو و جلوتر روید، در آیندهای حاضر خواهید شد که انسانها با انسانیت انسانها روبهرو

میشوند. مگر پیر هرات ما حضرت خواجه عبداالله انصاری را ما میتوانیم به جهت آنکه اهل هرات

بودهاند، از خود ندانیم؟ موفق باشید


